



OFFICE ASSISTANT

Edward
Quarry Bay | 鯪魚涌
9:00 - 17:45



"I'm probably one of the longest-serving employees at JLL - I've been working here for 34 years as an office assistant, since 1988. You will find me mostly in the mailroom, but I also move around a lot to make deliveries. We are kept busy here, as we are also in charge of keeping records of deliveries and generally keeping the office in order. Over the past three decades, I've seen the company change a lot. It's grown so much and so many different people have come and gone, but I still really enjoy working here. In recent years, I also got a new addition to the team - my little brother, Edwin. I like having him around as we are very close and can keep each other company. It's JLL's 50th anniversary this year, and I feel both proud and honoured to be part of this milestone!"

"I love to act and have participated in many performances in the past two decades with Theatre of the Silence, a company founded by hearing impaired theatre artists in Hong Kong. Miming allows me to connect with others using body language, and breaks down any communication barriers. I run some public workshops to teach sign language and mime performance. We teach the basic foundations of miming, how to express ourselves using body language and character development. I don't think sign language is too difficult to learn, and I hope more people can be open to understanding it a bit more."

"After work, you'll often find me bowling and training for competitions - I'm a representative in the Hong Kong Bowling Team! I've participated in many competitions, including the Deaflympics in 2022. Travelling is another passion of mine, and the favourite place that I've been to is Hawaii. I love the sun and sea there, it's just beautiful. I also really enjoy meeting new friends abroad. I even travelled to Riyadh in Saudi Arabia and made some friends there using International Sign - it was a great exchange experience and was really fun to learn about a different culture!"

「我應該是其中一個在仲量聯行工作最久的員工，我由1988年開始在這裡當辦公室助理，至今已34年了。你通常會在郵件室見到我，但我也會到不同的地點派發郵件。這裏很忙，因為我們也要負責記錄郵件和整理辦公室。這30多年間，我見證著公司經歷很多變遷。公司的規模大了很多，亦有不同的人加入和離開，但我依然享受在這裏工作。最近幾年，我的部門還添了一位新成員，他就是我的弟弟 Edwin。我喜歡跟他一起工作，因為我們感情很好，可以陪伴彼此。今年是仲量聯行50周年，我很自豪亦很榮幸可以參與其中！」

「我喜歡演戲，在過去20年參與過無言天地劇團的很多演出，它是一個由聾人劇場工作者成立的劇團。默劇讓我可以與他人交流，跨越任何溝通的障礙。我也會舉辦公眾工作坊去教手語和默劇表演。我們會教授默劇的基礎技巧，例如如何透過身體語言去表達自己和設計角色。我不覺得手語是一樣很難學的東西，希望會有更多人有興趣了解它。」

「下班過後，你通常會在保齡球場裡見到我練習和準備比賽，因為我是香港保齡球代表隊成員！我參加過許多比賽，包括2022年聾人奧運會。旅遊亦是我的另一個興趣，我到過最喜歡的地方是夏威夷，那裏的陽光和海灘真的很漂亮。我也很喜歡在外地結識新朋友。我甚至到過沙地阿拉伯的利雅德，在那裏用國際手語結識了一些朋友。那次的交流很難忘，而能夠見識不同的文化亦非常有趣！」

HONG
KONG
SHIFTS

Follow our stories on
Facebook or Instagram
@hongkongshifts

